
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat og Agenda FAU-møte 8-2020/21 

Møtedato: Tirsdag 13. april 2021 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Inger Margrethe Braathu 

Møtested: Teams:  Neste møte: Onsdag 5. mai 2021 kl. 19.00 – 20.30 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Therese Rasmussen, Kåre Jonny Thygesen – 2. trinn: Barbro Johanne Svendsen, Elisabeth 

Rettedal – 3. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen, Inger Margrethe Braathu – 4. trinn: Dag Henning Johannessen 

– 5. trinn: Anette G. Hodnebrug – 6. trinn: Marianne Ås, Lisbeth Flaten – 7. trinn: Sandra Bjerk,  

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland, fagleder Frank Haukeland 

Forfall: Ingun Sognnes Tveit (4. trinn)  Pål Thomassen (5. trinn) Jan Møretrø (7 trinn) 

Kopi til:   

Andre inviterte:  

 

 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

FASTE PUNKTER: 

Referat fra forrige 

møte 

- Gjennomgang og godkjenning av 

referat fra forrige møte (vedlagt) 

Referat godkjent.   

Saker fra skolens 

ledelse 

- Ved rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 

Hilde Igland. 

Skolen har et godt samarbeid med 

helsesykepleier. Vaktmester, en lærer og en 

frivillig forelder har deltatt i arbeidet med å sette 

opp sklie for småskolen.  

 

 

Økonomi - Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved skolen. 

Skolen har hatt et merforbruk den siste tiden og 

må lage en plan for å komme i økonomisk 

balanse. Det blir merkbare strukturelle og 

organisatoriske endringer som følge av dette 

som større klasser, færre klasser og færre 

ansatte. Lærenormen ivaretas, men endringene 

kan oppleves som innskrenkende grep.  

 

FAU ønsker å være synlig å møte eventuelle 

forelder henvendelser, samle eventuelle innspill 

og frustrasjon for å skape best mulig foreldre 

skole samarbeid. Et synlig FAU på 

foreldremøter vil være positivt. Det kom et 

innspill om at skolen kan sende noe skriftlig 

informasjon til foreldre om status i forkant av 

kommende foreldremøter.        

 

 

Trafikksikkerhet - Statusoppdatering Rektor inviterer til en fysisk kaffekopp med prat 

om trafikksikkerhet når det lar seg gjøre. 

Inviterer: Imenes skytterlag, tekniske tjenester i 

kommunen, Imås og FAU.  

 

iPad - Oppdatering ved Frank og iPad-

gruppa 

- Henvendelse fra foreldre med ønske 

om felles kjøreregler/begrensninger 

av innhold: 

«Hei, det er henvendelse fra foreldre : 
"Lurte på om det burde tas opp gren-
sesetting i FAU i forbindelse med 

iPad komiteen ønskes videreført. Komiteen har 

ledig plass til høsten og bør være tre. Komiteen 

bør bestå av minimum et FAU medlem.  

 

Henvendelsen fra foreldre ble drøftet i forrige 

FAU møte. Det ble gitt en tilbakemelding fra 

leder i etterkant av forrige FAU møte.  

 

 



barna våre og sosiale medier og 
youtubekanaler osv... dukker opp litt 
av hvert nå. 
Greit å ha noen "felles" kjøreregler, så 
ikkje noen foreldre blir de kjipe som 
alltid holder igjen." Vi er dog usikre på 
om dette er en sak for FAU. Jeg ten-
ker at det heller er en sak for foresatte 
i klassen, selv om det gjelder mange 
foreldre.»  

FAU ønsker å arrangere et foreldretreff om 

nettvett til høsten i samarbeid med skolen. Dag 

Henning og Barbro fra FAU og Frank fra 

skoleledelsen utgjør planleggingsgruppen.   

Saker til/fra KFU - Neste KFU-møte er tirsdag 20. april. 

Representanter fra kommunen er 

invitert inn i møtet for å snakke om 

trafikksikkerhet ved skolene. 

De som har noe å melde til neste KFU-møte 

kontakter Gunnar Edvard.   

 

Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

- Neste møte i SU er satt til tirsdag 4. 

mai kl. 17-19.  

  

INNMELDTE SAKER: 

Vedtektsendringer - Se tidligere tilsendt forslag til nye 

vedtekter. Vedtak må gjøres med 

kvalifisert flertall (2/3) 

Forslag til nye vedtekter enstemmig vedtatt.   

Innspill fra 

klassene 

1) Skjerm i 

spisepausen 

2) Omrokkering på 

1. trinn 

1) Henvendelse fra foreldre som spør 

om hvor utstrakt bruken av skjerm i 

spisepausen er? Om det kan 

reduseres noe? Den pedagogiske 

nytten av det som vises? 

2) Henvendelser fra en rekke urolige 

foreldre på 1. trinn etter 

utviklingssamtalene før påske hvor 

det kom fram ønske om omrokkering 

på 1. trinn. 

1)Skolen benytter skjerm, høytlesning, ulike 

livsmestringsprogrammer som «Link til livet» i 

spisepausen. Skolen legger opp til en 

spisepause på cirka 15 minutter deretter utetid 

på cirka 30 minutter.  

2)Skolen har ansvar for klassesammensetting 

og har informert om justeringer på 1.trinn i 

utviklingssamtaler. Skoleledelsen kan kontaktes 

for eget møte om dette.  

 

 

17. mai - Mulig å lage noe felles fra skolen som 

kan publiseres digitalt? Elevrådsleder 

og rektor? 

Rektor Kjetil kan holde kort hilsen på 17. mai. 

Elevrådsleder Isak kan holde hilsen sammen 

med Kjetil. Gunnar Edvard filmer.   

 

Eventuelt - FAU og foreldremøter Det er behov for ny FAU representant fra 1. 

trinn og 3. trinn til neste skoleår. Vi i FAU må 

spørre foreldre slik at det kan utarbeides et 

forslag som kan fremlegges på kommende 

foreldremøter. Gunnar Edvard lager digitalt 

innslag og legger på facebook siden til FAU. 

Skolen legger opp til å være ferdig med 

foreldremøter i alle klasser i god tid før 17. mai.  

 

 

 


